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Abstract (en)
A pump driving valve device for driving a valve (13) by means of hydraulic pressure produced by an electromagnetic pump (12), comprising an
actuator for concurrently driving a plurality of loads such as valves. This device can open or close a plurality of valves (13) connected in series with a
main passage via a single valve driving device, can control arbritrary valve proportionally, and can obtain a safe pump operation.

Abstract (fr)
Dispositif d'entrainement d'une vanne au moyen d'une pompe servant a entrainer une vanne (13) au moyen d'une pression hydraulique produite par
une pompe (12) electro-magnetique, comprenant un dispositif d'actionnement servant a entrainer en meme temps une pluralite de charges telles
que des vannes. Ce dispositif peut ouvrir ou fermer une pluralite de vannes (13) connectees en serie avec un passage principal par l'intermediaire
d'un dispositif d'entrainement a vanne simple, peut commander une vanne de maniere proportionnelle et selective et peut assurer un fonctionnement
sur de la pompe.
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